



銀聯健康禮遇

Health Privilege with UnionPay



銀聯卡及銀聯二維碼

UnionPay Card & UnionPay QR Code

地點 Location	健康檢查計劃 Health Screening Packages	價格 Price		額外獲贈 Extra Gift
霍英東專科大樓 Dr. Henry Y.T. FOK Specialist Building 預約 Appointment 8295 2302	尊貴健康檢查計劃 V.I.P. Screening Programme	男性 Male	MOP12,036	中醫四診 體質辨證儀檢測一次 Intelligent Robot Test for Constitution Identification by 4 Diagnostics of TCM (價值 Worth at MOP300)
		女性 Female	MOP12,206	
第一門診 Outpatient Dept No 1 預約 Appointment 8295 8502	婚前健康檢查計劃 Medical Check-up Before Marriage	男性 Male	MOP1,395	B 超骨密度檢查一次 Bone Ultrasonometer (價值 Worth at MOP150)
	婦科健康檢查計劃 1 Gynecology Check- up Programme 1	女性 Female	MOP1,692	
		MOP2,268		
		標準健康檢查計劃 1 Standard Medical Check-up Programme 1	MOP1,602	
丞仔醫療中心 Taipa Clinic 預約 Appointment 8295 4202	標準健康檢查計劃 2 Standard Medical Check-up Programme 2	MOP1,044		

註：價格或有調整，詳情請向醫院查詢。

Remark: Prices may be adjusted. Please refer to hospital for details.

條款及細則：

- 1.活動有效期由 2022 年 5 月 16 日至 7 月 31 日，包括首尾兩日(下稱「活動期」)。
- 2.活動適用於卡號以 62 開頭的銀聯信用卡或借記卡(即 ATM 卡)(下稱「銀聯卡」)或銀聯二維碼支付(包括雲閃付 App 及其他支持銀聯二維碼 App)，惟香港及澳門指定發卡機構所發行之人民幣銀聯卡除外。交易必須通過銀聯網絡簽賬。
- 3.持卡人於預約時須說明參加此活動。
- 4.活動名額有限，先到先得，額滿即止。
- 5.銀聯國際有限公司並非產品或服務供應商，故此將不會就有關產品或服務承擔任何責任。
- 6.如有任何爭議，鏡湖醫院保留最終決定權。
- 7.中英文版條款及細則之內容如有差歧，一概以中文版為準。

Terms and Conditions:

- 1.The programme is valid from 16 May to 31 July 2022, both dates inclusive (refers to "Programme Period").
- 2.The programme is applicable to UnionPay Credit and ATM Card with card number starting with 62 (refers to "UnionPay Card") or payment with UnionPay QR Code (including UnionPay App and other App which supports UnionPay QR Code), except the RMB cards issued by specific Hong Kong and Macau card issuing institutions. Qualified transaction must be settled via UnionPay network.
- 3.Cardholder should state the usage of the offer when booking.
- 4.Quota applies on a first-come-first-served basis.
- 5.UnionPay International Company Limited is neither vendor nor service provider, thus shall not take any responsibility for the products or services provided by the merchant.
- 6.In case of disputes, the decision of Kiang Wu Hospital shall be final and conclusive.
- 7.In case of any discrepancy between Chinese and English version of terms and conditions, the Chinese version shall prevail for all purposes.